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Místo jednání: Horní Míse ky Datum: 18.-19.2. 2011
Zapsala: Valentová Po adové íslo: 19
Distribu ní list: Hrubý, Bloudek, Resch, ermák, esenek, Uherka, Wolf, Vévoda (RK), sekretariát
Seznam ú astník :
VV – Hrubý, Bloudek, Resch, esenek, Uherka, Wolf, Vévoda (RK); omluven ermák
Sekretariát – Valentová

ílohy: Zm na vnit ní sm rnice o svolávání a jednání VH
íští jednání: 25.3., Praha

. Popis Vlastník Termín
Kontrola pln ní úkol
Úkoly uložené na p edchozím jednání VV byly spln ny.

- -

1. íprava Valné hromady HS 2011
VV schválil program a organizaci jednání VH a rozhodl, že pozvánka
na VH a bulletin s podklady budou zve ejn ny na webu a rozeslány
elektronicky p edsed m oddíl  nejpozd ji 25.2. Zve ejn ní pozvánky
na VH a p ípravu a rozeslání bulletinu zajistí B. Valentová.
Organizaci VH zajistí sekretariát.
V souvislosti s p ípravou VH schválil VV návrh jednacího a volebního
ádu VH, který bude zve ejn n v bulletinu.

Valentová
sekretariát

do 25.2.
do VH
pr žn

2. Zm na vnit ní sm rnice o svolávání a jednání VH
VV schválil zm nu vnit ní sm rnice o svolávání a jednání VH, která
se týká voleb náhradník  do disciplinární komise. Zve ejn ní
sm rnice na webu HS zajistí B. Valentová.

Valentová ihned

3. Zpráva o pln ní koncepce HS
VV prodiskutoval a vzal na v domí zprávu J. Bloudka o pln ní
koncepce HS. Zpráva bude zve ejn na v bulletinu a za azena do
programu jednání VH.

- -

4. Návrh novely stanov HS
VV schválil návrh díl í zm ny stanov, která bude p edložena VH ke
schválení. Návrh zm ny stanov bude zve ejn n v bulletinu.

- -

5. Hospoda ení roku 2010 a návrh rozpo tu 2011
VV schválil zprávu J. Bloudka o hospoda ení HS v roce 2010

etn  vyú tování, která bude p edložena VH ke schválení.
VV sou asn  schválil odepsání starých pohledávek po splatnosti

ed rokem 2006 (Alpenservis, Skandera, Hejda, Saltic) v celkové
výši 502.557 K .
VV schválil návrh rozpo tu HS na rok 2011, který bude p edložen
VH ke schválení.
Zpráva o hospoda ení v roce 2010 i návrh rozpo tu na rok 2011
budou zve ejn ny v bulletinu.

- -
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6. Návrh rodinného lenství a zm ny vstupních poplatk  do HS
VV schválil tyto návrhy, které budou p edloženy ke schválení VH:
Zavedení rodinného lenství, tj. návrh, aby d ti do 18 let neplatily
vstupní poplatky a lenské p ísp vky v p ípad , že jsou oba rodi e
leny HS.

Snížení vstupního poplatku pro individuální lenství z 500 K  na 200
 (vstupní poplatek pro lenství prost ednictvím ZOS – oddílu
stává beze zm ny).

Návrhy budou zve ejn ny v bulletinu.

- -

7. Využití v cného pln ní od partner
VV rozhodl o rozd lení v cného pln ní od partner HS tak, že

cné pln ní, které není ú elov  vázáno, bude využito jako odm ny
v sout žích Výstupy roku, Horolezec roku a jako odm ny pro

edsedy odborných komisí HS. Detailní návrh rozd lení v cného
pln ní a jednání s jednotlivými partnery zajistí B. Valentová.

Valentová do p íštího
jednání VV

8. Revize pravidel lezení
VV rozhodl, že VH bude informována o zám ru upravit stávající
pravidla lezení v etn  zakomponování specifických regionálních
pravidel (Jizerské hory) a ešení oblastí boulderingu a slackline.
Novela pravidel lezení bude ešena prost ednictvím OVK, CVK a VV.
VV sou asn  rozhodl, že k problematice bude otev ena ve ejná
diskuse.
VV pov il V. Wolfa a B. Valentovu p ípravou základního návrhu
zm n pravidel lezení do p íštího jednání VV.

Wolf
Valentová

do p íštího
jednání VV

9. Lezecké parky
VV vzal na v domí informaci P. Resche o zájmu potenciálního
partnera HS finan  podpo it výstavbu lezeckých park  s tím, že
první lezecký park bude vytvo en v eském krasu v oblasti Alkazar.
Dalším jednáním a zajišt ním realizace lezeckého parku v Alkazaru
je pov en P.Resch.
VV rozhodl, že na firmu, která vytvo í lezecký park, bude vypsáno
výb rové ízení, v jehož podmínkách bude realizátor lezeckého
parku zavázán spolupracovat s lezeckou komunitou, ideáln
s místním oddílem HS, a to i p i údržb  lezeckého parku.

Resch pr žn  dle
jednán s
partnerem

HS

10. Pojišt ní instruktor  – odpov dnost za zp sobenou škodu

VV zhodnotil dosavadní využití pojišt ní instruktor HS za
zp sobenou škodu a rozhodl, že instrukto i budu vyzváni, aby do
30.6. sd lili, zda o toto pojišt ní, které se vztahuje výhradn  na
instruktorskou innost, mají zájem. VV dále p edb žn  rozhodl, že
instrukto i, kte í budou mít o pojišt ní zájem, budou na pojišt ní

ispívat ástkou 100 K . Zajistí J. Uherka ve spolupráci se
sekretariátem a výsledky p edloží na nejbližším jednání VV po 30.6.

Uherka
sekretariát

nejbližší
jednání VV po
30.6.

11. Název komise
VV rozhodl o p ejmenování Mediální komise na Komisi pro média a
marketing.

- -

12. íprava nového webu HS
VV vzal na v domí informaci o p íprav  nového webu a pov il
B. Valentovou zajistit dle vznesených p ipomínek úpravu navržené
grafické podoby hlavní strany webu.

Valentová neprodlen

13. Informace o sou asné situaci ve financování sportu
VV vzal na v domí informaci Z. Hrubého a J. Bloudka
o p edpokládaných zm nách ve financování sportu, které budou mít
pravd podobn  dopad na financování HS.

- -
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14. Pot ebné zm ny v práce s mládeží
VV diskutoval možnosti podpory mládeže v HS a uložil J. Uherkovi

edložit do 1.5. návrh koncepce práce s mládeží, která by
napomohla rozší ení mládežnické lenské základny.

Uherka 1.5.

15. Seminá  ochrany p írody a horolezectví
VV vzal na v domí informace o p ipravovaném seminá i v novaném
ochran  p írody a horolezectví, jehož po adatelem je HS a AOPK.
Seminá  se koná 14.4. od 13 hod v Praze na Strahov . Organizaci
seminá e zajistí za HS B. Valentová.

Valentová do 14.4.

16. Budování via ferrat (zajišt ných cest) v lezeckých oblastech
V reakci na zám r Lesní správy Frýdlant postavit zajišt nou cestu na
Ko í kámen v Jizerských horách, kterému se snaží HS zabránit,
formuloval VV následující stanovisko k budování via ferrat
v lezeckých oblastech: VV zastává názor, že pro via ferraty alpského
typu nejsou v R p írodní podmínky a nemá smysl je budovat.

- -

17. Spolupráce se Smíchovským festivalem alpinismu
VV pov il P. Resche jednáním s L. Jirásko ze spole nosti Alpy o
spolupráci se Smíchovským festivalem alpinismu.

Resch do p íštího
jednání VV

18. Setkání s partnery HS
VV pov il P. Resche p ípravou setkání s partnery HS.

Resch neprodlen

19. Podepisování žádostí o licence
VV potvrdil pov ení tajemnice podepisovat žádosti závodník
o licence.

- -

20. Registrace ZOS
VV schválil registraci nové ZOS . 572.

- -

21. zné
B. Valentová informovala o registraci loga HS

- -

Schválil: Z. Hrubý


